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Besluitenlijst van het presidium van 15 oktober 2020 

 

Aanwezig:  De heer R.P. van den Belt voorzitter 

   De heren N. Baali  lid 

     M.H.C.M. Lambers lid 

     J.W. Huijbregts  lid (plv.) 

     T.C.J. Huisman  lid 

     M.H.H.I. Remery lid 

     J.C.M. Verbeek  lid (plv.) 

 

   De heer  R.A.J. Defilet  plaatsvervangend griffier 

 

Afwezig:  De heren C.A.A.M. Gommeren lid 

    J.H.F. Weerdenburg lid 

 

 

1. Opening 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom en reflecteert op de huidige crisis en de 

besmettingscijfers. Aangegeven wordt dat er een informatiepagina wordt opgemaakt 

waar alle raadsleden een bijdrage aan leveren om te reflecteren op de coronacrisis en 

hoe zij dit ervaren. De voorzitter meldt dat de heren Gommeren en Weerdenburg 

verhinderd zijn. Zij worden vervangen door de heren Verbeek en Huijbregts. 

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 

De voorzitter deelt mede dat de heer Langenberg zijn burgerlidmaatschap heeft 

neergelegd en dat hij per brief is bedankt voor zijn betrokkenheid. 

 

De voorzitter doet een oproep aan de fracties voor het voordragen van een nieuwe 

voorzitter voor de oordeelvormende vergaderingen. 

 

4. Vaststelling besluitenlijst 18 juni 2020. 

Naar aanleiding van de besluitenlijst wordt vastgesteld dat de evaluatie met de 

accountant voldoende heeft plaatsgevonden en dat er geen brief meer gestuurd hoeft te 

worden.  

 

De heer Lambers merkt op dat er weinig terugkoppeling wordt gegeven vanuit de diverse 

commissies en werkgroepen. De voorzitter merkt op dat de terugkoppeling moet 

plaatsvinden vanuit de vertegenwoordiger vanuit de desbetreffende fractie. De heer 

Huijbregts stelt voor om direct door te sturen naar de raad. De heer Baali stelt voor om 

dit onderdeel te maken van het Raadsnieuws.  

 

5. Evaluatie vergaderingen 

De heer Huisman maakt een opmerking over de eindtijd van 22:30 uur en merkt op deze 

eindtijd als schorsing van de vergadering toe te willen passen. De voorzitter verwijst naar 

het Reglement van orde en dat dit een besluit van de raad is. De heer Huisman geeft aan 
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dat dit een oproep is aan de overige fracties. De heer Remery merkt op dat het erg veel 

technische vragen worden gesteld en dat de vergaderingen erg lang duren.  

 

• Besluitvormende vergadering 24 juni 

De heer Baali is geschrokken over het handhaven van 1,5 meter afstand. De 

burgemeester merkt op dat dit een gezamenlijke verantwoordelijkheid is. 

De heer Huisman gaat in op opmerkingen van de heer Kouwen bij de behandeling van de 

motie kindvluchteling. De heer Huisman geeft aan dat er niet een correct punt van orde is 

gemaakt, dat er kwalijke uitspraken zijn gedaan en dat de mond gesnoerd is. De 

voorzitter kan zich het moment niet exact voor ogen halen en geeft aan dat het op dat 

moment de situatie kalmeerde er geen punt van willen maken. De heer Lambers geeft 

aan de situatie te betreuren, maar voelt zich niet verantwoordelijk en wijst erop dat er 

aan beide partijen vervelend gedrag is vertoond. De heer Huisman wijst op de 

woordkeuze, de non-verbale communicatie en de sfeer in de raad. De heer Huisman 

verzoekt om een reactie van de voorzitter. De heer Remery roept op om iedereen de 

ruimte te geven en niet te zwaar te tillen op correct taalgebruik. De voorzitter wijst erop 

dat de raadsleden zelf over de vergadering gaat en zijn eigen gedrag. De heer Baali roept 

op om het persoonlijke gesprek te voeren. De heer Verbeek waarschuwt voor steriele 

vergaderingen.  

 

De heer Verbeek komt terug over de financiële verordening en de behandeling van VV 

Steenbergen dat acht het zorgelijk dat er inbreuk wordt gemaakt van de verordening. En 

roept op om zorgvuldig hiermee om te gaan. De heer Lambers geeft aan dat de macht 

van het getal niet bepalend kan zijn voor correcte besluitvorming. 

 

• Besluitvormende vergadering 25 juni. 

• Perspectiefnotavergadering 9 juli.  

• Oordeelvormende vergadering 31 augustus. 

De heer Verbeek komt terug op de VV Steenbergen en geeft aan dat onvoldoende is 

verstrekt en pleit ervoor dat er vanuit het college actief op gestuurd moet worden om het 

oordeel goed te kunnen vormen.  De voorzitter geeft aan dat de heer Verbeek gelijk heeft 

en geeft aan hier aandacht voor geven, binnen de mogelijkheden die er zijn. 

• Oordeelvormende vergadering 2 september. 

• Beeldvormende vergadering 15 september. 

• Besluitvormende vergadering 24 september. 

De heer Huisman komt terug op het optreden van wethouder Prent en betreurt dat het 

zo is verlopen. De heer Baali sluit hierbij aan en komt terug op de politisering van de 

besluitvorming. Aangegeven wordt dat het jammer is dat de coalitie geen behoefte had 

om de juiste stukken op tafel te krijgen en dat de wens om te verdagen niet is 

gehonoreerd. De heer Lambers geeft aan dat er voor de eigen fractie voldoende 

informatie was en dat er gevoegd moet worden naar een meerderheid van de raad. De 

heer Baali geeft aan dat de werkwijze niet zoals het zou moeten gaan en wil dat de rol van 

de raad wordt geborgd en doet een oproep om scherp te zijn op de correctheid en 

volledigheid van de stukken. De heer Verbeek bestrijdt dat er teveel technische vragen 

zijn gesteld, maar dat het ging om essentiële informatie. 

 

De heer Huijbregts maakt een opmerking over het verplaatsen van agendapunten, maar 

doet toch een oproep om meer rekening te houden met de gasten die aanwezig zijn voor 

een specifiek agendapunt. De heer Baali is van mening dat de volgorde van de agenda 

strategischer mag. De heer Lambers stelt voor om het Reglement van orde met een 

addendum aan te passen.  
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Afgesproken wordt dat er een notitie wordt gemaakt over de agendavorming en het 

terugbrengen van de agendacommissie naar het presidium. Deze notitie wordt 

ingebracht in de volgende vergadering.  

 

De heer Baali stoort zich aan de opmerking van het college dat er geen klachten zijn, dus 

dat er geen zaken bekend zijn en dat het daarmee afgedaan wordt. De voorzitter neemt 

dit mee terug naar het college als signaal. De heer Baali merkt op dat de sfeer rumoerig 

was en dat het niet past in de vorm van de vergadering en dat we hierop alert moeten 

zijn, daarnaast waren er teveel interrupties en technische vragen. De heer Huisman 

steekt voor een deel hierin de hand in eigen boezem. De voorzitter geeft aan blij te zijn 

dat deze punten goed besproken worden en dat we hiermee onze werkwijze kunnen 

verbeteren. De heer Remery roept op tot zelfreflectie. De heer Huisman merkt op dat 

enkele voorzitters het RvO niet altijd goed volgen. De burgemeester is van mening dat er 

niet onbehoorlijk vergaderd wordt, maar er zijn altijd uitschieters. 

 

De heer Verbeek gaat in op de notitie van AKD. De heer Verbeek geeft aan dat er fout is 

gemaakt en geeft aan dat de motie verworpen had moeten zijn. De voorzitter geeft aan 

dat er een onderscheid is tussen een voorstel en een motie. Als er een voorstel of een 

amendement in stemming was gebracht dan was er inderdaad sprake was van dat deze 

verworpen was geweest. De heer Lambers geeft aan het niet eens te zijn met het advies 

van AKD en is van mening dat de raad voltallig was en dat er niet conform de wet is 

gehandeld. De heer Huisman opteert voor een second opinion. De heer Baali geeft aan 

dat er juridisch geen schade ondervonden wordt, omdat het besluit op een ander 

moment plaatsvindt.  

De voorzitter stelt vast dat er bij de VNG om een second opinion gevraagd wordt.  

De heer Lambers stelt voor om de dezelfde vraagstelling te hanteren en het dossier mee 

te sturen. De heer Verbeek vraagt te specificeren of dat de motie juridisch is weggestemd 

en of dat dezelfde motie opnieuw ingediend kan worden.  

 

• Oordeelvormende vergadering 7 oktober. 

De heer Huisman spreekt uit dat samenvattingen en complimenten geven niet thuishoren 

in een oordeelvormende vergadering. De heer Remery roept op tot zelfreflectie en vindt 

dat alle raadsleden het recht hebben om het woord te voeren. 

 

De heer Lambers maakt een opmerking over de promotie rondom het spreekrecht van 

de kinderen over de ballonnen en de suggestie die door de wethouder is gewekt om de 

discussie te entameren.  

 

6. Voorbereiding herbenoemingsprocedure burgemeester Van den Belt. 

De heer Remery geeft aan dat in het raadsbesluit de verkeerde voorletters staan. Dit 

wordt hersteld. De heer Baali zou ook graag met de burgemeesters van de Brabantse Wal 

spreken en vraagt ook of dat er overlegd kan worden over de samenwerking binnen de 

organisatie. De heer Huisman verzoekt om steeds ’s avonds te vergaderen. Het wordt 

gewaardeerd om de in de commissie de plaatsvervangend voorzitter te benoemen en bij 

voorkeur niet uit de coalitie. Ook wordt de voorkeur uitgesproken om niet een enquête 

uit te schrijven. De heer Verbeek geeft er ook de voorkeur aan om in de commissie een 

plaatsvervangend voorzitter te benoemen.  

Na stemming onder de leden (4 stemmen voor en 2 stemmen tegen) stelt de voorzitter 

vast er een meerderheid is om de plaatsvervangend voorzitter door de raad te laten 

benoemen. 
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7. Vergaderkalender 2021. 

De heer Huijbregts verzoekt om een andere datum voor begrotingsraad dan 11 

november. De heer Huisman verzoekt om het presidium te verplaatsen, vanwege een 

kwalificatiewedstrijd van Oranje op 17 juni. Ten aanzien van de begroting wordt gevraagd 

om in de planning meer ruimte te krijgen voor het stellen van technische vragen. 

De heer Baali verzoekt om een BOT overleg in het voorjaar. 

 

De voorzitter neemt de verzoeken mee. In december wordt een aangepaste versie 

aangeboden voor besluitvorming. 

 

8. Rondvraag. 

De heer Remery vraagt wat de correcte werkwijze is ten aanzien van het agenderen 

ingekomen stukken. De voorzitter licht toe dat in de oordeelvormende vergadering het 

verzoek wordt ingediend en wordt toegelicht. In die vergadering wordt niet gestemd. In 

de besluitvormende vergadering wordt het agendapunt ingekomen stukken behandeld 

en vastgesteld. Bij dit agendapunt wordt de agendering en afhandeling van de ingekomen 

stukken vastgesteld. De heer Verbeek verzoekt om de argumentatie uit de 

oordeelvormende vergadering toe te voegen aan de ingekomen stukken. De heer 

Lambers verzoekt om een korte notitie om dit kort uit te schrijven en toe te sturen. 

 

9. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:49 uur. 

 

Aldus besloten in het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen van 10 december 

2020 

De plaatsvervangend griffier de voorzitter  

 

 

 

 

R.A.J. Defilet, MA  R.P. van den Belt, MBA 

 

 


